

## Møte HF-gruppa. Oppstart sesongen 2025/26

Tid: 12. mars kl 1400 - 1530

Sted: Teams

Deltok: se vedlegg

### Sakliste

1	<p><b>Statusrunde fra den enkelte idrett</b></p> <ul style="list-style-type: none"><li>- Utvikling og utfordringer, noe spesielt som bør ivareta i fordelingen?</li></ul> <p><u>NHF</u>: Aktiviteten øker fortsatt, ikke VM-arr kommende sesong, usikkert hvor Kolstad og Byåsen skal spille hjemmekamper – Kolstad Arena eller TS?</p> <p><u>Badminton</u>: UM i Leangen om to uker, god rekruttering av Barn&amp; unge, medlemmer fra andre nasjoner øker i klubben, dårlig plass til voksenaktivitet og lite kapasitet til å ta imot nybegynnere.</p> <p><u>Kampsport</u>: Kun arrangement i idrettshaller, aktiviteten i gymsaler og private lokaler, mener de mister for mye tid til skolenes egen aktivitet.</p> <p><u>Bedrift</u>: Stor økt deltakelse i enkeltarrangement, idrettsfestivalen forventes å øke en god del, lagsaktiviteten er stabil på samme nivå.</p> <p><u>Futsal</u>: Fullverdig serie gutter 13-17 år kommende sesong innebærer økt behov for tid til kampaktivitet.</p> <p><u>Friidrett</u>: Det er utfordrende at en del egenorganisert aktivitet tar seg til rette i rammetid i friidrettshallen. Tilsyn fungerer dårlig, idretten møter stengte dører.</p> <p><u>Roller Derby</u>: Stabile medlemstall Har fokus på rekruttering samtidig med å ivareta godt tilbud til gamle medlemmer, trenger mer rammetid for å oppnå dette. Ønsker å få merket opp en ekstra bane (parkett)</p> <p><u>NSI</u>: Lange ventelister i NTNUI</p> <p><u>Volleyball</u>: Skal utvid serie med 4. divisjon, aktiviteten øker, mangler rammetid for å kunne rekruttere videre, åpen hall i Ranheimshallen har vært bra.</p> <p><u>Innebandy</u>: Ikke noe spesielt å melde.</p>	Kretser
Konkl / vedtak	<p><i>Generelt til info.</i></p> <ul style="list-style-type: none"><li>- Kommunen bes jobbe for å begrense skolens uttak av tid i gymsaler.</li><li>- Kommunen følger opp mot tilsynslag i friidrettshallen som ikke gjør jobben godt nok. Det kan være aktuelt å gi jobben til annet lag.</li><li>- Kommunen oppfordrer friidrett sine lag til selv å søke om å ta hele tilsynet i friidrettshall ved neste utlysning (2026-2028), noe som vil være en fordel for friidrettsmiljøets tilgang i hallen.</li><li>- Roller Derby bes melde inn konkret behov for endret / økt rammetid.</li><li>- TK og TS bes vurdere muligheten for oppmerking av en ekstra bane for RD i forbindelse med vedlikehold / nytt golv.</li></ul>	
2	<p><b>Erfaringer HF-arbeid forrige sesong</b></p> <ul style="list-style-type: none"><li>- Noe vi bør endre på i prosess og arbeid i HF?</li></ul>	Alle

	<p>Volley opplevde noen utfordringer / kritikk i sommerfordelingen der andre idretter mistet veldig mye tid i til volley sine arrangementer i arr.lista.</p>	
<i>Konkl / vedtak</i>	<p><i>Vi må være bevisst på oppsett av rammetid / arr.liste i årets sommerfordelingen slik at vi unngår dette uheldige utfallet.</i></p>	IRT
<b>3</b>	<p><b>Beslutte prinsipper / kriterier / prosedyre årets HF-arbeid</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Tid via SK til studentidrettslag ble diskutert</li> <li>- Studentidretten blir behandlet ulikt i de forskjellige særidrettene. SK'ene ønsker at tildeling til studentidretten skal sees opp mot hvor mye tid de får tildelt i SIT-haller.</li> <li>-SIT idrett er invitert med i arbeidet for å bidra til en bedre oversikt over studentidrettens behov ut over det som dekkes i SIT-haller.</li> </ul>	IRT
<i>Konkl / vedtak</i>	<p><i>SK'er får tildelt kommunal rammetid på bakgrunn av all sin aktivitet i Trondheim, inkl studentidretten. SK skal derfor ivareta studentidretten på en rettferdig måte via kommunal fordeling. Tildelingen må imidlertid justeres / sees opp mot studentidrettens rammetid for den enkelte særiddrett i SIT sine haller.</i></p> <p><i>Se vedlagt «Prinsipper / kriterier / prosedyre 2025-2026» og «Utfyllende kriterier hallfordeling» der dette er innarbeidet.</i>  <i>(Etterskrift: Disse dokumentene tas opp til ny behandling på neste HF-grp møte)</i></p>	
<b>4</b>	<p><b>Trondheim kommune</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Rehab/drift/vedlikehold idrettshaller sommer / kommende sesong</li> </ul> <p>Nidarvoll B - stengt fram til sommeren  Kløbuhallen – hovedvedlikehold sommer 2025  Husebyhallen – nytt gulv medio juli &gt; medio august 2025  Leangenhallen – reklamasjonssak gulv – uklar konsekvens  Vikåsen – mindre vedlikehold  Rosenborghallen – mindre vedlikehold</p> <p>Dokument «TK rammetid» (inkl vedlikeholdsplaner), legges løpende på IRT hjemmeside. (<a href="#">oppdatert 170325</a>)</p>	TK
<i>Konkl / vedtak</i>	<p><i>Til info.</i></p> <p><i>Kommunen skal løpende oppdatere HF-grp om planene og sørge for at SK'er blir involvert tidlig nok i prosessen mht riktig merking, type gulv og utstyr etc.</i></p>	
<b>5</b>	<p><b>Trondheim Spektrum.</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Info om aktivitet kommende sesong</li> <li>- Planlagt vedlikehold</li> <li>- Annet?</li> </ul>	TS

	<p>På grunn av stram økonomi planlegges det dessverre ikke med noe vedlikehold i 2025, evt kun noe påkrevd rep kjøling /ventilasjon:</p> <p>Har pt forespørsel om 4500t arrangement 2025-2026, så idretten må være forberedt på at det blir lagt inn bestilling på inntil 3800 t i arrlista og at TS vil ta ut alle 3 000 t iht avtale kommende sesong. (benytter kun ca 1 800 t inneværende sesong)</p>	
<i>Konkl / vedtak</i>	<i>Til info.</i>	
<b>6</b>	<p><b>Ramme til fordeling sommer 2025 og sesongen 2025/26</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Kommunale haller</li> <li>- Fylkeskommunale haller</li> <li>- Private haller</li> <li>- Budsjett kjøp av ekstra halltid / tilsyn</li> </ul> <p>Se dokument «TK rammetid» (inkl vedlikeholdsplaner), legges løpende på IRT hjemmeside. (<a href="#">oppdatert 170325, men fortsatt mye uavklart</a>) Status pt:</p> <p>Nye avtaler inngått med Heimdal IF og Utleira IL (begge økt til 28,5 t fast leie?)</p> <p>Ikke kjøp ekstra av halltid i private haller (kjøp 33t/uke 2024/2025)</p> <p>Ikke kjøp ekstra tilsyn sommer ut over fast 937 t (kjøp 510t i 2024)</p> <p>Fortsatt mulig å trene ekstra ut over rammen <u>under eget tilsyn</u> i sommerperioden, men må avklares med kommunen.</p> <p>Vgs-haller inne høst 2025, men meget usikker fra 1. jan 2026. Venter på evaluering av prøveperioden i regi av TrIK / TRFK. Vgs-hallene utgjør denne sesongen 180t/uke).</p> <p>IRT har inngått leieavtaler med de private hallene vinter/vår 2025. Uten ekstra midler fra TK og/eller fra salg til TS i 2025, vil IRT ha et underskudd på 51 000 kr ifm kjøp som må dekkes inn av egne midler.</p>	TK IRT
<i>Konkl / vedtak</i>	<p><i>Kommunen bes snarest avklare rammen i kommunal hallfordeling sommer 2025 og sesong 2025/2026 slik at arbeidet med fordeling kan starte opp.</i></p> <p><i>IRT kobler på SK'er når evaluering av prøveordning Vgs-haller skal gjennomføres.</i></p>	
<b>7</b>	<b>Møteplan HF-gruppa og dato HF-møtet</b>	IRT
<i>Konkl / vedtak</i>	<i>Se vedlagt besluttet møteplan.</i>	
<b>8</b>	<p><b>Eventuelt</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- SIT melder om at de har mye ledig tid i kampsorthall på Gløshaugen.</li> </ul>	Alle

<i>Konkl / vedtak</i>	<i>IRT kobler kampsport sin repr i HF og kampsportforbundet med SIT for å prøve å finne et samarbeid der anlegget blir benyttet av andre idrettslag.</i>	
<b>9</b>	<b>Saker neste møte</b>	IRT
<i>Konkl / vedtak</i>	<ul style="list-style-type: none"> <li>- <i>Føringer fra HF til kommunal gymsalfordeling.</i></li> <li>- <i>Oppdatert ramme til fordeling.</i></li> <li>- <i>Sommerfordeling – oppstart.</i></li> <li>- <i>Evt.</i></li> </ul>	IRT

Sakspapirer og referat HF-møter blir løpende lagt ut på IRT hjemmeside [HER](#) under «Idrettsperioden 2025-2026»

## Besluttet møteplan HF 2025-26

12.mar	1400-1530	Alle SK innkalles		<b>Kun Teams</b>
<del>24.mar</del>	<del>1330-1500</del>	<del>Alle SK innkalles*</del>		<del>Teams mulig</del>
07.apr	1330-1500	Alle SK innkalles*		Teams mulig
25.apr	1330-1500	Alle SK innkalles*		Teams mulig
12.mai	1330-1500	Kun "store" SK, TK og TS innkalles*		Teams mulig
15.mai	1330-1500	Kun "store" SK, TK og TS innkalles*		Teams mulig
20.mai	1330-1500	Kun "store" SK innkalles	Reserve	Teams mulig
22.mai	1330-1500	Kun "store" SK innkalles	Reserve	Teams mulig
<b>26.mai</b>	<b>1900-2100</b>	<b>Alle innkalles</b>	<b>HF-møtet</b>	Fysisk møte

Utgår

\*Repr for alle idretter bestemmer selv behov for å delta

HF-gruppa mangler pr 190325 TK ramme som gir grunnlag for å starte opp planlagt arbeid med sommerfordeling / runde 1 sesong.

<b>Kontaktinfo hallfordeling Trondheim 2025/2026</b>		<b>HF- grp Teams</b>
	Nye repr	<b>12.mar</b>
<b>Krets</b>	<b>Navn</b>	
Håndball	Rune Nervik	x
Basket	Viola Gyorgyi	
Volleyball	Magnus Rodahl	x
Gym-og turn	Kari Kvam	
Bandy	Åsmund Sjøberg	x
Bandy	Jim Løvås	
Badminton	Lars Vanvikmyr	x
Bordtennis	Rolf Paulsen	
Bordtennis	Tor-Arne Jensen	
Bordtennis	Hans Ole Hestviken	
Kampsport	Gunnar Rugsveen	x
Bedriftsidretten	Lillian Skrødal	
Bedriftsidretten	Brynjar Aune	x
Bedriftsidretten	Lars Anders Helgemo	
Studentidrettsforbundet	Emilie Ødegård	
Studentidrettsforbundet	Maren Kvammen	x
Fotball (futsal)	Aleksander Å Olsen	x
Friidrett	Ola Sakshaug	x
Tennis	Jon A Svenningsen	
Cheerleading		
Cheerleading	Svein Endre Møkkelgård	
Roller Derby	Tina Hovelsen	
Roller Derby	Marlena Ljubojevic	x
Rullestol Rugby	Jo Magnus Torvik	
Frisbee	Eivind Karlsen	
Orientering	Oda Scheele	
Cricket forum Trøndelag	Irfan Awan	
Cricketforbundet	Muhammad Tariq Mir	
Drone	Leif Arne Spidsberg	
Sportsfiske/casting	Edvard Bergene	
SIT idrett	Eirik Palm Hunnestad	
TK/ bydrift	Vilde Paulsen	x
TK/ bydrift	Bjørn Morseth	x
TK/IF	Jorid Ferner	
Trondheim Spektrum	Roger Stokke	x
Idrettsrådet	Bjørn Kilskar	x
Idrettsrådet	Anne-Lise Bratsberg	
TK Eiendom	Rune Sætherhaug	